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§ 6 

Förlängning av avtal om driften av Postiljonens vård- och omsorgsboende 

 

BESLUT 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av den samlade 

uppföljningen av Attendo Care AB:s drift av Postiljonens vård- och omsorgsboende.  

2. Stadsdelsnämnden rekommenderar kommunstyrelsen att förlänga avtalet med Attendo 

Care AB, organisationsnummer 556148-5169, om driften av Postiljonens vård- och 

omsorgsboende. 

3. Omedelbar justering. 

 

Ärendet 

Stockholms stads avtal med Attendo Care AB om driften av Postiljonens vård- och 

omsorgsboende löper ut den 30 oktober 2014. Om parterna är överens kan avtalet 

förlängas på samma villkor i två år, med möjlighet till ytterligare förlängning i två gånger 

två år. Överenskommelse om förlängning ska vara skriftlig och träffas senast nio månader 

före avtalstidens utgång.  

 

Efter genomförd uppföljning av Attendos drift av Postiljonen föreslår förvaltningen att 

nämnden rekommenderar kommunstyrelsen att förlänga avtalet. 

 

Förvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat 2013-10-18. 

Dnr 2.2.2-640/2013 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Lars Jilmstad m fl (M) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens förslag. 

 

Gunnar Sandell m fl (S) och Lars Bäck (V) yrkade att nämnden skulle godkänna 

redovisningen men i övrigt avslå förvaltningens förslag och lade därutöver fram ett eget 

förslag. 

 

Mariana Moreira Duarte m fl (MP) yrkade att nämnden skulle bifalla förvaltningens 

förslag och lade därutöver fram ett eget förslag. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden ställde yrkandena mot varandra och fann att nämnden hade beslutat enligt 

förvaltningens förslag. 

 

Lars Bäck (V) anmälde ett särskilt uttalande. 

 

Reservation 

Gunnar Sandell m fl (S) och Lars Bäck (V) 

 

1. Enligt förvaltningens förslag till beslut. 

2. Nämnden beslutar att driften ska ske i Farsta SDN:s regi från 1 november 2014.  
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3. Sdf får i uppdrag att vidta åtgärder så att verksamheten drivs i  nämndens regi från 

detta datum. 

 

Reservation 

Mariana Moreira Duarte m fl (MP)  

 

1. Stadsdelsnämnden godkänner förvaltningens redovisning av den samlade 

uppföljningen av Attendo Care AB:s drift av Postiljonens vård- och omsorgsboende. 

2. Stadsdelsnämnden rekommenderar kommunstyrelsen att förlänga avtalet med 

Attendo Care AB om driften av Postiljonens vård- och omsorgsboende. 

3. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att utreda hur man skulle kunna skriva om 

avtalet så att det inte går att ta ut vinst eller flytta ut pengar genom ”räntesnurror” och 

sedan presentera detta vid nästa avtalsförlängning. 

4. Stadsdelsnämnden uppdrar åt förvaltningen att utreda vad det skulle kosta att ta över 

driften i egen regi och förbereder för att lägga ett egenregianbud när kontraktet med 

Attendo Care AB går ut. 

5. Omedelbar justering. 

 

Särskilt uttalande 

Lars Bäck (V)  

 

I augusti 2013 beskrevs i affärspressen hur Attendogruppen gör en s.k. omfinansiering av 

lånen, så att huvudägaren IK Investment Partners och de andra ägarna kan få en rejäl 

utdelning från Attendo. Genom att öka skulderna från cirka 4 miljarder till 5 miljarder 

kronor blir det möjligt att plocka ut närmare en miljard kronor ur bolaget.  

 

Det är ytterligare ett skäl till att verksamheten vid Postiljonen i Svedmyra bör återgå i 

kommunal regi för att säkra att skattepengarna används till det de är avsedda för – 

nämligen våra vård- och omsorgsboende medborgare. 

 

Vi är övertygade om att den lokala personalen gör sitt bästa för att erbjuda en bra vård och 

omsorg, men skulle varje skattekrona garanterat hamna där de borde så skulle redan idag 

såväl de boende som de anställda har bättre ekonomiska resurser till sitt förfogande. 

 

 

 
  


